
                                                                                          
 

Referat 
fra 

Sorø Hundevenner’s bestyrelsesmøde 
 

mandag d.29.september. 2008, kl. 18:00 
i klublokalet, Kongevejen 11, Pedersborg 

 
 
 
Deltagere: 
 formand Kenneth Sterup 
 næstformand Finn Friis 
 kasserer Birthe Rafsted 
 sekretær Susanne Frederiksen 
 menigt medlem Hlif Israelsen 
  
Afbud:        1. suppleant Lena Bau 
                     2. suppleant Ole Laugesen  
Referent: Susanne (med hjælp fra Hlif) 
 
 
1. Godkendelse af referat fra den 6.august 2008 
 Godkendtes. 
  
 
2. Status på regnskab 
 Klubbens beholdning udgør 99.328,51 kr. pr. 29.9.2008 
   
 
3. Status på støbning af gulv. 
              Kenneth taler med Per igen, og lægger en plan for udførelsen.   
               
                
4. Kloak. 
              Vi afventer, og ser om det går i sig selv. Tegning af kloakken er modtaget fra 

kommunen. 
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5. Julefrokost.  
              Hlif indhenter tilbud på mad. Kenneth kontakter aktivitetsudvalget om arrangement 

af julefrokosten. 
 Vi undersøger muligheden for at låne Niløse Skole, om nødvendigt. 
 
 
6. Store-legedag. 
 Store-legedag udsættes til 2009 
               
 
 
7. Motivation af trænere. 
 Udsættes til 2009 
 
 
8. Eventuelt  
              a) Agility forhindringer 
              Tømmermester Anker C. H laver 10 spring a’ 450,00 kr.  og sponsorerer yderligere 

10 stk., i alt 20 spring. 
 

b) Bladet ”Hund og træning”. 
               Bladet bliver afbestilt for afgåede trænere. 

 
               c) Trænerkontingent for suppleanter i bestyrelsen. 
                Bestyrelsen har besluttet, at suppleanter fritages for at betale trænerkontingent,                    
               Som den øvrige bestyrelse. 
 
              d) T-shirt 
                Kenneth undersøger prisen på bluser, til dem der tager ud til stævner. 
  
 e) Annonce i Sorø Avis 
                 Der var enighed om, at undlade at annoncere i Sorø Avis denne gang. 
 
  f) Referat fra trænermøder. 
  Bestyrelsen vil gerne se referat fra trænermøderne. 
 
 

9.       Næste møde. 
          Næste møde bliver den onsdag 26.november 2008 kl. 18:00 
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Punkter til næste møde: 
 

              Godkendelse af referat·  
              Status på regnskab  

Status på tilbygning 
Udarbejde officielle stemmesedler til næste generalforsamling 
 

 
  

 
 
  


